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Abstract (en)
[origin: US4743721A] A circuit breaker actuator device of the type comprising an operating wheel (R) whose rotation drives the moving circuit-
breaking members, said wheel being connected to a first spring (S'1) by a first chain (C1) passing over a first pulley (P1) and fixed to a first point
(A1) close to the periphery of the wheel. The wheel is held fixed when the spring (S1) is under tension/compression by means of a retaining member
(K1) which can be retracted to allow the wheel to rotate. The device further includes a second spring (S2) connected by a second chain (C2)
passing over a second pulley (P2) and fixed to a second point (A2) on said wheel. The center of the wheel is situated, when both springs are under
tension/compression, between the length of the first chain connecting the first point to the first pulley and the length of the second chain connecting
the second point to the second pulley, with the second spring applying a force which is less than the force applied by the first spring.

Abstract (fr)
Dispositif d'actionnement d'un disjoncteur, du type comprenant une roue de manoeuvre (R) dont la rotation entraîne le déplacement des organes
de coupure mobile, ladite roue étant reliée à un premier ressort (S'1) par une première chaîne (C1) passant sur une première poulie (P1) et fixée
à un premier point (A1) voisin de la périphérie de ladite roue, la roue étant maintenue fixe lorsque le ressort (S1) est bandé grâce à un organe
d'accrochage (K1) dont l'effacement libère la roue en rotation, caractérisé en ce qu'il comprend un second ressort (S2) relié par une seconde chaîne
(C2) passant sur une seconde poulie (P2) et fixée à un second point (A2) de ladite roue, le centre de ladite roue étant situé, lorsque les deux
ressorts sont bandés, entre le brin de première chaîne reliant le premier point à la première poulie et le brin de seconde chaîne reliant le second
point à la seconde poulie, le second ressort ayant une force inférieure à celle du premier ressort.
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